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§22     KS2021/130 

 
Svar på motion (-) om idrottspolitiskt program  

Beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige avslår motionen eftersom det redan pågår ett arbete i kommunen med de 
delar som motionen lyfter. 
 

Ärendet 
Mathias Carlzon (-) föreslår i en motion daterad 2021-03-20 att kommunfullmäktige 
ger kommunstyrelsen i uppdrag att bland annat ta fram ett idrottspolitiskt program för att 
tydliggöra Bollebygds kommuns idrottspolitiska inriktning de kommande åren. 
Kommunfullmäktige remitterade motionen till kommunstyrelsen för handläggning 2021-04-29, § 
74. 
 
Det som motionären föreslår att kommunstyrelsen ska få i uppdrag att genomföra är att: 
1. Ta fram ett idrottspolitiskt program för att tydliggöra Bollebygd kommuns 
idrottspolitiska inriktning de kommande åren med fokus på Idrott för alla, jämlik idrott, idrott i 
föreningsliv 
samt idrott och klimat och miljö. 
2. Formulera Bollebygd kommuns mål för idrottens utveckling och strategier för att uppnå dessa. 
3. Tydliggöra inriktning på idrottens utveckling i kommunen. 
4.Tydliggöra kommunens och idrottsrörelsens ansvarsområden inom idrottens utveckling för att 
främja en god samverkan. 
5. Ta fram försörjningsplaner för framtida idrottsanläggningar, ytor för fysisk aktivitet 
och friluftsområden. 
  
I kommunstyrelseförvaltningens handläggning av ärendet har kultur- och fritidschefen samt plan- 
och exploateringschefen tillfrågats. Vid avstämning med kultur- och fritidschefen framgick det att 
en kultur- och fritidsplan kommer att färdigställas under 2022. Kultur- och fritidsplanen kommer 
bland annat att innefatta ett avsnitt som behandlar föreningslivet i kommunen. I detta avsnitt 
kommer motionens fyra första punkter (1-4) att behandlas och besvaras. Initiativet till en 
kulturplan togs av tjänsteperson 2019 (UN2019/291). Framtagande av en fritidsplan görs med 
anledning av en inkommen motion (MP) om aktiv fritid som kommunfullmäktige biföll 2020-09-
17 (UN2020/341). Initiativet att slå samman uppdragen till en kultur- och fritidsplan har tagits av 
tjänsteperson och planen kommer att lyftas för beslut under 2022. 
  
Vad gäller den femte punkten om försörjningsplaner för framtida idrottsanläggningar, ytor för 
fysisk aktivitet och friluftsområden så är detta något som utreds närmare på 
samhällsbyggnadsförvaltningen. I kommunens pågående arbete med översiktsplan finns Rinna 
markerat för friluftsliv,. I budgeten för 2022 finns pengar avsatta för fördjupad översiktlig 
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planering. Tanken är att kommunens grönområden och plats för rekreation ska utredas mer i 
detta arbete. En viktig aspekt för att uppnå god struktur för kommunens grönområden och 
förbättra förutsättningarna för idrott och hälsa är att arbeta med, och se till helheten vad gäller 
grönområdenas funktion, värden och sammanhängande struktur. Antalet mail, telefonsamtal och 
medborgarförslag om att prioritera, rusta upp och utveckla flera olika grönområden, gångstigar 
och stråk i Bollebygds kommun kan också ses som tecken på behovet av ett helhetsgrepp om 
grönstrukturen i kommunen. Samhällsbyggnadsförvaltningen ser också att en fördjupning av 
översiktsplanen behöver göras för Bollebygds tätort parallellt med pågående planuppdrag. 
  
Det finns även ett utredningsuppdrag från kommunstyrelsen att hitta kommunala 
förtätningsprojekt. De motstående intressena med att utveckla grönområdena och att förtäta med 
bebyggelse behöver utredas översiktligt. Strukturbilden kan visa vilka grönområden som ska 
bevaras och vilka som kan tas i anspråk för bebyggelse. Invånarnas önskemål behöver också ses i 
förhållande till att grönområdena fyller andra funktioner än rekreativa t.ex. genom att rena och 
fördröja dagvatten samt för växt- och djurliv. 
 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen eftersom det redan pågår ett arbete i kommunen 
med de delar som motionen lyfter. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 §16 KSAU Svar på motion (-) om idrottspolitiskt program 
 Motion (-) om idrottspolitiskt program 
 Svar på motion (-) om idrottspolitiskt program 

Skickas till 
Kommunfullmäktige 

Paragrafen är justerad 
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